
Протокол № 50

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 28 лютого 2020 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Монашок Микола Дмитрович;
Могилей Михайло Миколайович;
Ратенко Сергій Леонідович .

Відсутні:   (3)
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
члени постійної комісії: Дичко Анатолій Дмитрович;

Здебська Валентина Павлівна;

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

Інформує:  Хомич Антоніна Павлівна  –  в.о.  директора  департаменту
екології  та  природних  ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

2. Про лист Первозванівської сільської ради Кропивницького району.
Інформує:     Мудрак  Прасковія  Петрівна –  Первозванівський сільський
голова
Запрошено: Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”
Хомич Антоніна Павлівна  –  в.о.  директора  департаменту  екології  та
природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про Стратегію розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.
Інформує:  Рахуба  Ніна  Афанасіївна –  директор  департаменту
економічного  розвитку  і  торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.
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Інформує: Анісімова  Анжела  Миколаївна –  заступник  директора
департаменту  фінансів  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

5. Про  лист  НКРЕКП  щодо  контролю  схваленої  постановою  НКРЕКП
інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2019 рік.

Інформує:  Ілик Роман Ігорович – генеральний директор ОКВП “Дніпро-
Кіровоград”

6. Про звернення Кіровоградського обласного підрозділу Всеукраїнської
громадської  організації  “Ніхто  Крім  Нас”  щодо  психологічної
реабілітації ветеранів та учасників АТО (ОСС).

Інформує:  Копил  Олег  Володимирович –  керівник  Кіровоградського
обласного  підрозділу  Всеукраїнської  громадської  організації  “Ніхто  Крім
Нас”
Запрошено: Недбайло  Олександр  Сергійович –  начальник  управління
державного агентства рибного господарства у Кіровоградській області. 
Гайдук Катерина Іванівна – начальник Регіонального офісу водних ресурсів
у Кіровоградській області

7. Про  повторний  лист-звернення  представників  Олександрійського
регіону

Інформує:  Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

8. Про депутатський запит депутата обласної ради Ревенко Н.О. стосовно
звернення громадських організацій щодо повернення на доопрацювання
проектів законів України у галузі мисливського господарства

Інформує:  Кайдаш  Юрій  Анатолійович –  голова  постійної  комісії
обласної ради

9. Різне.

1. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали: інформацію в.о. директора департаменту екології та природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Хомич  А.П.  про
внесення змін до Комплексної програми охорони навколишнього природного
середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

За наданою інформацією доповідачем, проєктом рішення передбачається
внесення змін до “Комплексної програми охорони навколишнього природного
середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки” в частині здійснення
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фінансування  заходів  у  2018  -2020  роках  за  рахунок  коштів  обласного  та
державного бюджетів, а також Переліку природоохоронних заходів та об’єктів
фінансування  яких  буде  здійснюватись  за  рахунок  коштів  державного
бюджету.  Зокрема,  передбачається  зменшення  обсягів  фінансування
передбачених  програмою  заходів  за  рахунок  коштів  державного  бюджету  з
567 327,0  тис.грн.  до  294 457,64  тис.грн.,  обласного  бюджету  з  314 725,73
тис.грн. до 310 725,73 тис.грн.

Також,  заслухано  інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” стосовно необхідності коригування обсягу коштів, які планується
залучити  у  2020  році  по  природоохоронному  заходу  “Реконструкція
каналізаційних  очисних  споруд  з  новим  будівництвом  цеху  механічного
зневоднення осаду стічних вод по вул. Байкальська, 107 в м. Кропивницькому
Кіровоградської області”.

За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  внести  зміни  до

запропонованого проекту рішення з даного питання, а саме:
у  додатку  3  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього

природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на  2016-2020  роки  обсяг
коштів,  які  планується  залучити  у 2020  році  по  природоохоронному  заходу
“Реконструкція  каналізаційних  очисних  споруд  з  новим  будівництвом  цеху
механічного  зневоднення  осаду  стічних  вод  по  вул. Байкальська,  107  в
м. Кропивницькому  Кіровоградської  області”,  з  державного  бюджету
16284, 574 тис. грн замінити на кошти у розмірі 19473,955 тис. грн, з обласного
бюджету суму коштів 1628,457 тис. грн замінити на суму 1947,396 тис. грн.

3. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований
проект рішення обласної ради з даного питання із змінами від постійної комісії
обласної ради.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 1 осіба (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 347 (додається)

2. Про лист Первозванівської сільської ради Кропивницького району.
Слухали: інформацію  Мудрак  П.П.  –  Первозванівського  сільського

голови,  Ілика  Р.  І.  –  генерального  директора  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  та
Хомич  А.П.  –  в.о.  директора  департаменту  екології  та  природних  ресурсів
Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  про  лист Первозванівської
сільської  ради  Кропивницького  району  стосовно  покращення  санітарно-
екологічного  стану  при  скиду  КВКГ  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”
каналізаційних стоків неочищених вод м. Кропивницький з перекачуванням на
поля зрошування та фільтрації біля с. Зоря Первозванівської сільської ради та
про  необхідність  у  виділенні  субвенції  щодо  завершення  реалізації  проекту
“Реконструкція  каналізаційних  очисних  споруд  з  новим  будівництвом  цеху
механічного зневоднення осаду стічних вод”.
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За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати обласній робочій групі з відбору та формування переліку

природоохоронних  заходів  та  об'єктів,  що  будуть  фінансуватися  з  обласного
фонду охорони навколишнього природного середовища включити до зазначеного
переліку природоохоронний об'єкт “Реконструкція каналізаційних очисних споруд
з новим будівництвом цеху механічного зневоднення осаду стічних вод” з метою
його  фінансування  з  обласного  фонду  охорони  навколишнього  природного
середовища у 2020 році.я обласної ради з даного питання із змінами від постійної
комісії обласної ради.

Голосували: “за” - 6 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 348 (додається)

Член постійної комісії, депутата обласної ради Моглилей М.М. з поважних
причин покинув засідання постійної комісії обласної ради.

Далі  засідання продовжилося за присутності  5  осіб від загального складу
постійної комісії (9 осіб).

3. Про Стратегію розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки.
Слухали: інформацію  директора  департаменту економічного  розвитку і

торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.  про
Стратегію розвитку Кіровоградської області на 2021-2027 роки та план заходів
на 2021-2023 роки із реалізації Стратегії.

Проєктом рішення з даного питання передбачається затвердити Стратегію
розвитку  Кіровоградської  області  на  2021-2027  роки,  стратегічні  цілі  якої
полягають  у  створенні  оптимальних  умов  для  повного  використання  і
нарощування наявного потенціалу та ефективного використання конкурентних
переваг регіональної економіки, виконанні завдань і здійсненні заходів щодо
стабілізації демографічної ситуації в області, забезпеченні рівного доступу до
якісної  освіти,  послуг  охорони  здоров’я  незалежно  від  місця  проживання
людей,  підвищення  матеріального  добробуту  населення,  усуненні
диспропорцій  у розвитку населених пунктів у сільській і  міській  місцевості,
розвитку  соціально-дорожньої  інфраструктури,  модернізації  житлово-
комунального  господарства  і  розвиток  житлового  будівництва,  визначенні
завдань  і  проєктів  щодо  охорони  навколишнього  природного  середовища,
формуванню екологічної інфраструктури в області.

За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Внести зміни до запропонованого проекту рішення з даного питання, а

саме:
доповнити  проект  рішення  пунктом  2  наступного  змісту:  “Затвердити

план  заходів   на  2021-2023  роки  із  реалізації  Стратегії  розвитку
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Кіровоградської області на 2021-2027 роки”;

пункт 2 запропонованого проекту рішення вважати пунктом 3.

3. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований
проект рішення обласної  ради з  даного питання із  урахування пропозицій від
постійної комісії обласної ради.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

4. Про внесення змін до рішення обласної ради від 10 грудня 2019 року
№ 715 “Про обласний бюджет Кіровоградської області на 2020 рік”.

Слухали: інформацію директора департаменту фінансів Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  10  грудня  2019  року  № 715  “Про  обласний  бюджет
Кіровоградської області на 2020 рік”.

Проектом рішення передбачається внесення змін до дохідної і видаткової
частин обласного бюджету, спрямованих на забезпечення фінансування заходів
з вирішення питань, що представляють спільні інтереси територіальних громад
сіл, селищ і міст області, а саме:

збільшити доходи обласного бюджету на 8260535 гривень, у тому числі:
зменшити  доходи  загального  фонду  на  4065000  гривень,  у  тому  числі

зменшити  доходи  за  рахунок  субвенцій  з  державного  бюджету  на
4115000 гривень,  збільшити  доходи  за  рахунок  субвенцій  з  інших  місцевих
бюджетів на 50000 гривень;

збільшити доходи спеціального фонду на 12325535 гривень, у тому числі
збільшити  доходи  за  рахунок  субвенцій  з  інших  місцевих  бюджетів  на
12363535  гривень,  зменшити  власні  надходження  бюджетних  установ  на
38000 гривень;

збільшити видатки обласного бюджету на 296664009 гривень (загальний
фонд – на 21620431 гривень, спеціальний фонд – на 275043578 гривень), у тому
числі  за  рахунок  залучення  вільного  залишку  коштів  загального  фонду
обласного  бюджету,  що  утворився  станом  на  01  січня  2020 року,  у  сумі
100663735 гривень та залишків коштів спеціального фонду обласного бюджету,
що утворилися станом на 01 січня 2020 року, у сумі 187962039 гривень;

збільшити  обсяги  надання  кредитів  із  спеціального  фонду  обласного
бюджету на 222300 гривень;

внести відповідні зміни до додатків 1, 3;
викласти додатки 2, 4, 5, 6, 7, 8 у новій редакції.
За результатами розгляду та обговорення інформації, голова постійної комісії

поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:
1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.
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Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

5. Про лист НКРЕКП щодо контролю схваленої постановою НКРЕКП
інвестиційної програми ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2019 рік.

Обговоривши  лист  НКРЕКП  щодо  контролю  схваленої  постановою
НКРЕКП  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на  2019  рік,
заслухавши з даного питання інформацію Ілика Р. І. – генерального директора
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  щодо  виконання  ліцензіатом  з  централізованого
водопостачання та водовідведення схваленої інвестиційної програми, цільовим
використанням інвестиційної  складової  у структурі  встановлених тарифів  на
оновлення  основних  фондів,голова постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Визначити, що ОКВП “Дніпро-Кіровоград” у ході виконання схваленої

постановою  НКРЕКП  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
2019 рік використовує інвестиційну складову у структурі встановлених тарифів на
оновлення основних фондів за цільовим призначенням.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

6. Про  звернення  Кіровоградського  обласного  підрозділу
Всеукраїнської  громадської  організації  “Ніхто  Крім  Нас”  щодо
психологічної реабілітації ветеранів та учасників АТО (ОСС).

Обговорили та заслухали інформацію т.в.о. начальника відділу іхтіології
та  регулювання  рибальства  управління  державного  агентства  рибного
господарства  у  Кіровоградській  області,  а  також  начальника  Регіонального
офісу  водних  ресурсів  у  Кіровоградській  області  Гайдук  К.І.  та  завідувача
сектору  у  Кіровоградській  області  Державного  агентства  водних  ресурсів
України Тарасенко І.М. щодо питань, порушених у звернені Кіровоградського
обласного підрозділу Всеукраїнської громадської організації “Ніхто Крім Нас”,
стосовно психологічної реабілітації ветеранів та учасників АТО (ОСС) шляхом
рибальства на території  водних об'єктів області та порушення їх прав з боку
орендарів тих об'єктів.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати Регіональному офісу водних ресурсів у Кіровоградській

області, сектору у Кіровоградській області Державного агентства водних ресурсів
України  та  управлінню  державного  агентства  рибного  господарства  у
Кіровоградській  області  за  результатами  розгляду  звернення  Кіровоградського
обласного  підрозділу Всеукраїнської  громадської  організації  “Ніхто  Крім  Нас”
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надати  обласній  раді  та  заявникам  відповідь-роз'яснення  з  порушених  ними
питань.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 349 (додається)

7. Про  повторний  лист-звернення  представників  Олександрійського
регіону.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  обговорили  повторний  лист-
звернення представників Олександрійського регіону Кіровоградської області із
пропозицією  до  депутатів  Кіровоградської  обласної  ради  прийняти  та
направити  звернення  до  керівництва  держави  з  проханням  ініціювання
проведення  комплексного  незалежного  аудиту  діяльності  монополістів
енергокомунальної  сфери,  що діють на території  Кіровоградської  області,  та
внесення змін до нормативно-правових актів чинного законодавства України у
сфері житлово-комунального господарства.

Під  час  розгляду  порушених  у  зверненні  питань,  було  зауважено  на
неоднократному  зверненні  представників  Олександрійського  регіону  до
обласної ради. З огляду на зазначене, зважаючи на те, що серед депутатського
корпусу  обласної  ради  сьомого  скликання  є  більша  частина  депутатів,  які
представляють  спільні  інтереси  територіальних  громад  міста  Олександрії  та
Олександрійського району, за результатами обговорення голова постійної комісії
поставив на голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Звернутися  до  депутатів  обласної  ради,  які  представляють  інтереси

територіальної  громади  міста  Олександрія  та  Олександрійського  району,
розглянути  дане  звернення  представників  Олександрійського  регіону
Кіровоградської області  та визначитися із внесенням на розгляд обласної ради
відповідного проекту рішення обласної ради з порушеного у зверненні питання.

Голосували: “за” - 5 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Рішення № 350 (додається)

8. Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради  Ревенко  Н.О.
стосовно  звернення  громадських  організацій  щодо  повернення  на
доопрацювання  проектів  законів  України  у  галузі  мисливського
господарства.

Відповідно до Закону України “Про місцеве самоврядування в Україні”,
Регламенту  Кіровоградської  обласної  ради,  обговорили  депутатський  запит
депутата  обласної  ради  Ревенко  Н.О.  стосовно  звернення  громадських
організацій  щодо повернення  на  доопрацювання  проектів  законів  України  у
галузі мисливського господарства.

У  депутатському  запиті  порушується  питання  стосовно  необхідності
звернутися  до  Президента  України  та  Верховної  Ради  України  щодо
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повернення  на  доопрацювання  низки  законопроєктів  лісової  та  мисливської
галузей, що суперечать іншим нормам українського законодавства та можуть
призвести  до  негативних  наслідків,  в  тому  числі,  для  навколишнього
природного середовища.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступні висновки постійної комісії:

1. Інформацію взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  підтримати  запропонований

проект рішення обласної ради з даного питання.

Голосували: “за” - 4 осіб 
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Рішення не прийнято.

Після розгляду питань порядку денного постійної комісії  обласної ради, у
розділі “Різне”, до членів постійної комісії доведено оголошення, що відповідно
до  вимог  Закону  України  “Про  запобігання  корупції”  депутати  повинні  до
01 квітня 2020 року подати декларацію про майновий стан і доходи за підсумками
2019 року.

Крім того, було звернуто увагу депутатів  на новації у нормах даного Закону
та на те, щоб депутати не відкладали все на останній день.

На  цьому  голова постійної  комісії  обласної  ради  Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання комісії закритим та подякував за активну участь у роботі засідання
присутнім депутатам обласної ради, членам постійної комісії обласної ради.

Голова постійної комісії                                                                     Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії А.Погребнюк


